

**COMPETITION TRIBUNAL****COMPETITION ACT***Application for an Order*

Notice is hereby given that on September 30, 1997, an application under section 75 of the *Competition Act*, R.S.C., 1985, c. C-34, was filed with the undersigned at the Competition Tribunal by the Senior Deputy Director of Investigation and Research under the *Competition Act* in the matter of an inquiry relating to the refusal of Warner Music Canada Ltd. and its affiliates, Warner Music Group Inc. and WEA International Inc., to deal with BMG Direct Ltd. The respondents in this application are Warner Music Canada Ltd., Warner Music Group Inc. and WEA International Inc.

## Particulars of the order sought:

- (i) that the respondents accept BMG Direct Ltd. as a customer on usual trade terms for the supply of licences to manufacture, advertise, distribute and sell sound recordings made from master recordings owned or controlled by the respondents or any of their affiliates;
- (ii) that the terms of the licences sought in (i) above be at least as favourable in all respects as the terms of any comparable licence or licences to The Columbia House Company in Canada. For greater certainty, the licences sought in (i) above shall provide BMG Direct Ltd. with the right to at least an equal number and variety of Warner master recordings as are supplied to The Columbia House Company by the respondents or any of their affiliates;
- (iii) that the licences referred to above be supplied within 30 days of the issuance of the Tribunal's order; and
- (iv) such further or other order as the Tribunal may consider appropriate.

Notice is hereby given that any requests for leave to intervene in this matter must be filed with the Registrar on or before November 10, 1997.

The notice of application may be examined at the Registry of the Tribunal or a copy may be obtained through a fax-on-demand service by dialing (819) 956-7139 from a facsimile machine and by requesting document no. 0601. The notice of application is also available on the Competition Tribunal Web site at <http://www.ct-tc.gc.ca>. Requests for information regarding this application or the procedures of the Tribunal should be addressed to the Registrar, Competition Tribunal, Royal Bank Centre, Suite 600, 90 Sparks Street, Ottawa, Ontario K1P 5B4, (613) 957-7851.

October 2, 1997

ANNALINE LUBBE  
*Registrar*

[41-1-o]

**TRIBUNAL DE LA CONCURRENCE****LOI SUR LA CONCURRENCE***Demande d'ordonnance*

Avis est par les présentes donné qu'une demande a été déposée auprès de la soussignée au Tribunal de la concurrence, le 30 septembre 1997, en vertu de l'article 75 de la *Loi sur la concurrence*, L.R.C. (1985), ch. C-34, par la sous-directrice principale des enquêtes et recherches nommée en vertu de la *Loi sur la concurrence*, dans l'affaire d'une enquête portant sur le refus de Warner Music Canada Ltd. et de ses affiliées, Warner Music Group Inc. et WEA International Inc., de vendre à la BMG Direct Ltd. Les défenderesses dans la présente demande sont Warner Music Canada Ltd., Warner Music Group Inc. et WEA International Inc.

## Détails de l'ordonnance demandée :

- (i) que la BMG Direct Ltd. soit acceptée, par les défenderesses, comme cliente à des conditions de commerce normales et se voit accorder des licences pour la fabrication, l'annonce, la distribution et la vente d'enregistrements sonores réalisés à partir de disques originaux appartenant aux défenderesses ou à leurs affiliées ou dont celles-ci ont le contrôle;
- (ii) que les conditions des licences demandées à l'alinéa (i) soient au moins aussi favorables à tous égards que celles afférentes à toute licence comparable accordée à The Columbia House Company au Canada, étant précisé que ces licences doivent conférer à BMG Direct Ltd. le droit à une quantité et à une variété de disques originaux de Warner au moins égales à celles fournies à The Columbia House Company par les défenderesses ou par leurs affiliées;
- (iii) que les licences soient accordées au plus tard 30 jours après le prononcé de l'ordonnance du Tribunal;
- (iv) que le Tribunal rende toute autre ordonnance qu'il jugerait indiquée.

Toute demande d'autorisation d'intervenir dans cette affaire doit être déposée auprès du registraire d'ici le 10 novembre 1997.

L'avis de demande peut être examiné au greffe du Tribunal. Il est possible d'obtenir une copie au moyen d'un service de télécopie sur demande en composant le (819) 956-7139 à partir du téléphone d'un télécopieur et en demandant le document n° 0601. L'avis de demande est aussi disponible sur le site Web du Tribunal de la concurrence à l'adresse suivante : <http://www.ct-tc.gc.ca>. Toute demande de renseignements relative à la présente demande ou aux procédures du Tribunal doit être adressée au registraire soit par écrit au Tribunal de la concurrence, Centre de la Banque Royale, Pièce 600, 90, rue Sparks, Ottawa (Ontario) K1P 5B4, soit par téléphone en composant le (613) 957-7851.

Le 2 octobre 1997

*Le registraire*  
ANNALINE LUBBE

[41-1-o]